
OD BESED K DEJANJEM
Razgovor o problemih prebivalcev barakarskega naselja Filmservis

Eden izmed najbolj perečlh proble-
mov krajevne skupnostl Stadion J« ba-
rakarsko naselje Filmservlsa, v katerem
idaj prebiva že 53 družin. Sprva Je v
barakab Filmservisa prebivalo te i7
strank, zdaj pa so v okolici zrasle ge
številne nove barake iz Iesa In pločevine.

O tem problemu so že velikokrat raz-
pravljall na različnih forumih, vendai1 je
doslej ostalo le pri besedah. Na razpravi
O osnutku nove ustave v krajevni skup-
nosti pa Je eden od prebivalcev naselja
vprašal, če bo tudl nova ustava prepo-
vedala, da bi naselje dobilo elektriiko.

Vedetl namreč moramo, da v naselju
nl elektrlke in drugih komunalnih ure-
dltev In zato Je stanje predvsem za do-
Jenčke In otroke res nevzdržno. Zato je
krajevna organlzacija SZDL Stadion
•kupno s krajevno skupnostjo In drugi-
ml družbenopolitlčnimi dejavnikl pripra-
vlla razgovor z načelnikom oddelka za
gradbene in komunalne zadeve pri ob-
člnskl skupščini Ljubljana Bežigrad, ki
Jih Je informiral, kaj Je hilo v zadnjih
treh letih pri reševanju tega problema
»torjeno. Občinsks skupščina pa sama
nlma možnosti, da bi problem rešila,
zsto bi bilo potrebno k sodelovanju prl-
tegniti vsa podjetja, kjer ao prebivalci
naselja zaposleni.

Na sestanku s predstavnikl naselja so
fovorill onapeljavl elektrike. Preblvalcl
Hunl so ugotovlll, da eiektrlke v tem
stanju Iz tehnlčno-varnoslnih razlogov nl

mogoče napeljati, saj so nekatere baTa-
ke lesene in bi bila tako prevelika nevar-
nost požarov. Po temeljiti ra/pravl so
sklenili, naj krajevna skupnost na pod-
lagi popisa družin izdela prioritetni vrst-
ni red, po katerem bi se družine pre-
selile T nove prostore. V naselju nam-
reč živijo ljudje, ki so redno zaposleni
že dalj časa pri naših podjetjih, sezon-
ski delavci in takoimenovanl Uegalci, kl
se v naselju skrtvajo in se ukvarjajo z
nedovoljenim preprodajanjem bi trgovi-
no. S temi podatki bodo seznanlll tudl
solldarnostni sklad za stanovanjsko iz-
gradnjo, od katerega pričakujejo dobr-
šen del sredstev in vse delovne organi-
zacije, prek katerih so prcbivalci barak
zaposleni.

Izoblikovali sta se namred dve vari-
anti reševanja barakarskega naselja:
kratkoročno rešHev bi predstavljala ta-
kojšnja zgradltev cenenih montažnih sta-
novanj, dokončno rešitev pa bodo pred-
stavljajo objekti, zgrajeni iz sredstev so-
lidaraostneg-a sklada — seveda pa je to
precej dolgoročna rešitev. Prebivalci na-
selja pa so še predlagali, naj bi jim
omOROČili cenejši nakup manj kvalitetnih
zemljišč, da bi se sami vključili v iz-
gradnjo in načrtno varčevanje,

Poleg krajevne skupnosti, kl je že
zastavila vse sile za reševanje teh težav,
pa bo potrebno tudl večje sodelovanje
vseh delovnib organizacij, ki zaposluje-
Jo delavce iz barakarskega naseJja. S. D.


